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Abstract (en)
[origin: WO9000647A1] In forms for point sleepers, the base plate (3) of the form also serves as a template for the positions of the built-in
components. Usually, a new form is made for each series of a particular type of sleeper. In the case of small series in which the position of the built-
in component varies, it is economical to re-use the base plate (3). To this end, boreholes (A, B, C) for several types of prefabricated parts are made
in the base (3) before it is incorporated in the form. The boreholes not required are temporarily plugged with suitable material, the combination of
boreholes (B) required for a particular type of prefabricated part is found by special search procedures and the temporary filling is removed from
these boreholes.

Abstract (de)
In Schalungen für Weichenschwellen dient das Bodenblech 3 der Schalung zugleich als Schablone für die Positionen der Einbauteile. Die Schalung
wird in der Regel für jede Serie eines Schwellentyps neu angefertigt. Bei kleinen Serien mit unterschiedlichen Positionen des Einbauteils ist
es wirtschaftlich, das Bodenblech 3 mehrfach einzusetzen. Dies geschieht, in dem das Bodenblech 3 vor seinem Einbau in die Schalung mit
Bohrungen (A,B,C) für mehrere Fertigteiltypen versehen wird, die nicht benötigten Bohrungen durch geeignete Mittel provisorisch geschlossen
werden und die zur Fertigung einer bestimmten Fertigteiltype benötigte Kombination der Bohrungen B mit bestimmten Suchverfahren gefunden und
von ihrem provisorischen Verschluß befreit wird.
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